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Van: Harry de Vries
Verzonden: donderdag 23 april 2020 18:38
Aan: ; Wilma van de Werken; CollegeB&W
Onderwerp: Re: De Scherpenzeelse Burger

Beste allemaal,  
 
Dank voor deze opzet, die ik in algemene zin, als eerste reactie veel minder evenwichtig vind dan de 
vorige. Dit is in geen enkel opzicht de eerlijke vergelijking, waar GS om gevraagd hebben, dit is een 
herhaling van november 2019 en hier worden weer aannames gedaan richting Barneveld die niet gestoeld 
zijn op het gesprek MET Barneveld, we vervallen derhalve in dezelfde fout als toen en dat vind ik in strijd 
ook moet onze discussie deze week. Ik ga wel uit van consistentie in besturen, dat betekent voor mij dat als 
wij JA zeggen tegen de provincie over onderzoek optie A en B gelijkwaardig naast elkaar, dat dit in het 
hier gepresenteerde model niet tot zijn recht komt. 
Als je dit doet, kun je beter gelijk tegen de provincie zeggen dat we alleen “ pro forma” met Barneveld in 
gesprek gaan en dat zou ik niet doen, mede gezien de afspraken die Izaak met Jan Markink heeft 
doorgenomen na afgelopen dinsdag. 
Dus....ik kan op allerlei onderdelen ingaan en wil dat met liefde doen, maar in deze opzet kan ik mij niet 
vinden ! 
Groeten 
 
Harry de Vries  
 
 

On: 23 April 2020 18:19, 
@scherpenzeel.nl> wrote: 

Beste allen,  
In aanvulling op onderstaande mail, mede namens Wilma hierbij een eerste proeve van De Scherpenzeelse Burger.  
We zijn erg benieuwd naar jullie mening; we willen hier graag eerst met jullie over sparren voor we dit format 
terugleggen bij  . 
Eet smakelijk ;‐) 

 
Met vriendelijke groet, 

 
Strategisch Adviseur 
Tel. (033) 277 23 24 │    
Volg de gemeente Scherpenzeel op: 

 

Van: Wilma van de Werken <w.vandewerken@scherpenzeel.nl>  
Verzonden: donderdag 23 april 2020 12:51 
Aan: CollegeB&W <CollegeBW@scherpenzeel.nl>;  @scherpenzeel.nl> 
Onderwerp: FW: format 
Beste allemaal, 
Gisteren hebben   en ik een gesprek gehad met   en   
Format 
Allereerst spraken we over het format dat wij ontwikkeld hebben voor de scenariovergelijking. En dat we dinsdag in 
het college besproken hebben. 
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De provincie vond het format bruikbaar, maar eigenlijk veel te uitgebreid in ziet liever een vergelijking op 
hoofdlijnen. Dat kan natuurlijk, maar kan kom je toch nagenoeg weer uit op onze argumentenkaart die we eerder 
gemaakt hebben. 
We hebben vervolgens gebrainstormd over hoe het aangepaste format eruit zou kunnen zien. Dat zien jullie in 
bijgevoegde foto. 
Vervolgens hebben we   gevraagd om dit uit te werken zodat we straks geen discussie meer hebben over het 
format.  
Wij vinden bijgaand voorstel voor   dan net weer te “plat” Zo blijven we bezig ;‐) 
Maar kort en goed:   maakt nu voor het college van a.s. dinsdag een invulling van bijgaand format van de 
provincie en kijken we in het college of we daar dan mee uit de voeten kunnen. Zo ja, dan kunnen we verder en kan 
vervolgens contact gelegd worden met Barneveld hierover. 
Overigens vraagt de inhoud ook nog het nodige wat ons betreft. Wij en de provincie denken dat je een onderscheid 
moet maken tussen feiten en waardering (net zoals we in het eigen onderzoek in het najaar hebben 
gedaan/geprobeerd te doen). En de waardering met plussen en minnen is dan vervolgens een politieke keuze. 
Maar hoe houd je de feiten dan ook echt feiten en krijg je daarover overeenstemming met zowel de provincie als 
Barneveld. Dat is nog wel een uitdaging. 
Verdiepende analyse 
De verdiepende analyse met Barneveld over de Breehoek, het kernenbeleid en Maatwerk sociaal domein vindt de 
provincie net als wij een heel goed idee. Dus dat moeten we sowieso doen. 
Communicatie met inwoners 
We hebben aangegeven dat we eerst de focus hebben op de inhoud van kadernota, format en Breehoek en pas na 
15 mei verdere invulling geven aan de communicatie. 

 bleef hameren op dat het kort dag is dan (zie ook onderstaande mail). Vandaar dat we afgesproken 
hebben dat   en   vanuit ons een verkennend gesprek ambtelijk gesprek hebben met   en 

 van de provincie om mogelijkheden te verkennen. 
Communicatie met raad 
We hebben aangegeven dat we vanuit ons een openbare procesmemo naar de onze raad willen sturen o.a. over het 
benaderen van Barneveld. Deze zullen we dan tegelijkertijd ook actief met de provincie delen. Dinsdag leggen we 
een memo aan jullie daarvoor voor. 
Besprekingen in provinciale staten 
Dit berichtje kreeg ik vanochtend nog van   
Verder is vandaag duidelijk geworden dat 20 april (ws. ochtend) een beeldvormende sessie van PS is over onderwerp 
Scherpenzeel. Ik ga nog even na wat precies status en werkwijze is in dat soort overleggen (ook qua inspreken etc.). 
Dat hoor je nog.  
Zijn jullie voor nu weer op de hoogte van de voortgang. 
Met vriendelijke groet, 
Wilma van de Werken 
Gemeentesecretaris/directeur 
Tel. (033) 277 23 24 /   
Volg de gemeente Scherpenzeel op: 

 

Van:  @planet.nl>  
Verzonden: woensdag 22 april 2020 22:23 
Aan: Wilma van de Werken <w.vandewerken@scherpenzeel.nl> 
CC:  @scherpenzeel.nl>; ' @gelderland.nl>; ' , 

@gelderland.nl> 
Onderwerp: RE: format 
Hallo Wilma,  
Hierbij de gedachten van vanmiddag nog eens samengevat in een korte notitie. Zie het als meedenken/professionele 
ondersteuning in het door jullie te lopen traject. Verder meedenken bij de invulling van het format doen we graag 
met inachtneming van ieders rol/verantwoordelijkheid in deze.  
Voorts wil ik nogmaals aangeven dat voor een te lopen participatie/communicatietraject over de 
Kadernota/scenario’s professionele ondersteuning vanuit de Provincie ( / ) beschikbaar 
is. Met als kanttekening: wacht niet te lang met inschakelen. Het is snel eind mei… 
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Volgende week woensdag (video‐)overleg. Kan dat wat jullie betreft ook om 14.00 uur? 
Groeten! 

  

 

Van: Wilma van de Werken <w.vandewerken@scherpenzeel.nl>  
Verzonden: dinsdag 21 april 2020 15:17 
Aan: ' @planet.nl>; ' @gelderland.nl'  @gelderland.nl> 
CC:  @scherpenzeel.nl> 
Onderwerp: FW: format 
Hoi   en  , 
Zie hier bij het concept format voor de immateriële aspecten. 
Morgen bespreken we graag of jullie hier inhoudelijk ook mee uit de voeren kunnen. 
Wat proces betreft zien we het volgende voor ons:  
‐format afstemmen met jullie, graag jullie formele “akkoord” hierop, ook bestuurlijk. 
‐gesprek bestuurders Scherpenzeel met Barneveld over verzoek aan hen om format in te vullen en te verdiepen op 
bepaalde aspecten 
‐brief aan Barneveld namens Scherpenzeel ter bevestiging 
‐informeren raad over het proces (in afstemming met de provincie) 
Tot morgen 13.00 uur in Scherpenzeel. 
Met vriendelijke groet, 
Wilma van de Werken 
Gemeentesecretaris/directeur 
Tel. (033) 277 23 24 /   
Volg de gemeente Scherpenzeel op: 

 




